
127255-2023 
 
Goedenavond , (ik heb de wethouder ook toegevoegd om iedereen bij elkaar te brengen) 
 

 heeft jullie mailwisseling doorgestuurd vanuit zijn rol als . 
Met betrekking tot de voorgestelde afspraak op 17 april as. kunnen wij wel vanaf het begin van de 
middag.  gaf aan dat hij dan ook kan.   
 
Ik heb overigens gehoord dat er as dinsdag een gesprek gepland staat bij de gemeente met de 
wethouder Pascal Schrik, iemand van het Team Economie en iemand van het Recreatieschap.  Dit 
gesprek is niet door ons, maar door iemand anders geïnitieerd. Zijn jullie hier als Staatsbosbeheer 
ook voor benaderd? Wij als manege, als een van de belangrijkste belanghebbende in ieder geval 
niet rechtstreeks. En de  ook niet. Het gaat hier wel om een deel van onze 
broodwinning. Daarnaast is de situatie niet veilig aangezien er routes tegen elkaar in gaan.  
  
Nu heeft degene die vragen heeft gesteld bij de gemeente over de gehele gang van zaken met 
betrekking tot de uitbreiding van de mountainbike-routes en het plaatsen van verbodsborden voor 
ruiters, een uitnodiging ontvangen om op gesprek te komen bij de wethouder, iemand van het 
Team Economie en iemand van het Recreatieschap.  
Hij heeft ons hier ook van op de hoogte gesteld en wil er ook graag iemand van ons bij hebben.  
Dorpsbelangen Westenesch, Plaatselijk Belang Noordbarge en Wijkbelangen Bargeres geven aan 
overigens ook nooit betrokken geweest te zijn bij de besluitvorming over de mountainbike-routes, 
zoals door sommigen wel wordt gesuggereerd.  
Bovenstaande spreekt het artikel “Maak van Drenthe dé paardenprovincie van Nederland” 
tegen,  welke wordt ondersteund door meerdere partijen, waaronder Drentsche Gemeenten, 
Staatsbosbeheer, de Provincie Drenthe en het Recreatieschap Drenthe. De link naar het 
artikel:  https://paardenprovincie.nl/maak-van-drenthe-de-paardenprovincie-van-nederland/ 
 
Ik hoop dat we gezamenlijk tot een goede oplossing kunnen komen, daarom heb ik meteen de 
wethouder bij deze mail betrokken.  
Ik hoor nog wel wanneer je hier de 17de april aanwezig kunt zijn. 
 
Met vriendelijk groet, 

 
 

 
 
 
Van: >  
Verzonden: vrijdag 31 maart 2023 16:32 
Aan: > 
CC:  
Onderwerp: Re: ruiterpaden Noordbargerbos 
 
Hallo  
 
Onderstaande mailwisseling alvast ter info. Kunnen jullie 17-4 in de middag? 
Zo ja hoe laat? 
We stemmen vanavond nog even verder af. 
 
Tot vanavond! 



 
 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 

Op 31 mrt. 2023 om 16:22 heeft  het volgende 
geschreven: 

Hallo , 
 
Bedankt voor jouw reactie, ik begrijp dat het deze tijd van het jaar druk is voor jullie en daar heb ik 
begrip voor. 
Ik zit er zo achteraan omdat ik ook veel vragen krijg en ik de mensen ook hun ontspanning, sport 
en plezier gun. Dat wordt nu met het mooiere weer weer actueel. 
Ik denk dat jij het met  hebt gehad over april. In onze mailwisseling is die nl niet genoemd. 
Ik kan 17-4 wel in de middag. Ik zal Bennie vanavond vragen of hij ook kan. Ik moet dan toch naar 
de manege. 
 
Welk tijdstip is voor jou handig? 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 
 
 

 vanaf mijn iPhone 
 

Op 31 mrt. 2023 om 15:11 heeft  het 
volgende geschreven: 

  
Hallo  
  
Klopt ik had aangegeven dat ik hier in april op zou terug komen vanwege mijn drukke agenda rondom het 
broedseizoen. 
Onderstaande oplossing ziet er goed uit, maar ik kijk even of dit zomaar kan en mag t.a.v. aansprakelijkheid. 
Ik heb in de tussentijd wel even contact gehad met het recreatieschap over de onduidelijkheid rondom de 
routes in het Noordbargerbos. 
Ik heb met ze afgesproken dat ik eerst met jou en de manege in gesprek ga en ook even apart met de ATB 
vereniging om alles even helder te krijgen. 
Daarna maken we even een afspraak samen met het recreatieschap om te bespreken hoe we hiermee 
verder gaan. 
Het recreatieschap is hierin een goede neutrale partij die ook kan voorzien in eventuele bebording e.d. 
  
Wat mij betreft maken wij alvast een afspraak, maandag 17 april heb ik nog volop ruimte. 
Past dat jou en  dan ook? 
Neem jij contact met hem op over deze afspraak of zal ik dat doen? 
  
Groeten  
  
  
  



Van:   
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 08:09 
Aan:  

Onderwerp: Re: ruiterpaden Noordbargerbos 
  
Excuses nu in de AAN ipv de CC 
<image001.jpg> 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 

Op 30 mrt. 2023 om 08:06 heeft  het volgende 
geschreven: 

Hallo , 
  
In het bos van Hardenberg hebben jullie een mooie oplossing bedacht. 
Dat zou hier ook niet misstaan en dient alle partijen. Dit lijkt mij hier ook makkelijk inpasbaar. 
  
Kunnen jullie mij op de hoogte houden van de ontwikkelingen? Ik heb de laatste tijd niks meer 
gehoord en zie weinig voortgang. 
  
Met vriendelijke groet, 
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Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 

Op 14 mrt. 2023 om 21:58 heeft > het volgende 
geschreven: 

 
Hallo , 
  
Bedankt voor jouw reactie. 
Ik zou toch graag rechtstreeks op de hoogte willen worden gehouden. Aangezien wij ook leden 
hebben van buiten de Manege zou ik graag de informatie delen vanuit eerste hand via jou en niet 
via  zoals jij voorstelt. 
Dat houdt de communicatielijn zuiver. 
Zijdelings zal ik wel contact houden met  over het onderwerp want het houdt de 
gemoederen erg bezig. Het is het enige deel van het Noordbargerbos waar wij als ruiters mogen 
komen. 
  
Wij maken ons erge zorgen mede n.a.v. het verontrustende persbericht van de gemeente Emmen 
van 13-3 jl hieronder.. Het gaat hier niet om onderhoud en verbeteren van routes maar om een 
totale overname van bijna alle ruiterpaden gefinancierd door de belastingbetaler. 
  



Emmen krijgt nog betere en uitdagendere mountainbikeroutes. Op zaterdag 11 maart werd het 
officiële startsein gegeven voor de aanpak van de routes bij de Grote Rietplas, 
Valtherbos/Emmerdennen en Noordbargerbos. De uitvoering van deze werkzaamheden is in 
handen van Fiets Tour Club (FTC) Emmen. Gemeente Emmen en provincie Drenthe hebben in totaal 
een subsidie van € 30.000,- gegeven voor het onderhouden en verbeteren van de routes. Daarnaast 
heeft Recreatieschap Drenthe verschillende materialen geleverd. 
  
Met vriendelijke groet, 

 
 

  
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 

Op 1 mrt. 2023 om 19:58 heeft  het 
volgende geschreven: 

Hallo  
 
Ik ga mij best doen om het duidelijk te krijgen. 
Ik wil je prima informeren, maar hebben jullie dan niet rechtstreeks contact met elkaar? 
Dat lijkt mij handiger. 
 
Groeten  
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:   
Verzonden: woensdag 1 maart 2023 19:13 
Aan:  
CC:  
Onderwerp: Re: ruiterpaden Noordbargerbos 
 
Hallo , 
 
Bedankt voor jouw bericht. 
Het zou mooi zijn als er een oplossing komt die voor alle partijen acceptabel is.  
 
Wil jij mij informeren als die duidelijkheid er is? Dan kan ik de leden van de rijvereniging ook op de 
hoogte houden. 
 
Alvast bedankt daarvoor! 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 



Op 1 mrt. 2023 om 16:41 heeft  het 
volgende geschreven: 
  
Hallo , 
  
Ik heb reeds contact gehad met de manege ) hierover en wij gaan hier verder over in 
gesprek. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  

 
 

  
Staatsbosbeheer 

  | 
https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.staatsbosbeheer.nl%2
F&data=05%7C01%7CW.Tellingen%40staatsbosbeheer.nl%7Cf179716cd88144c2f16208db1a809f4
c%7C6eaf64e96517466fb8ab16a4ce3f207b%7C0%7C0%7C638132911965004661%7CUnknown%7
CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7
C3000%7C%7C%7C&sdata=u%2BXSu6yd3Dn0l5j7iTKQTuOHkGIM4O8tpnW5MCTCW64%3D&reser
ved=0 
  
Dinsdag afwezig. 
  
  
  
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:   
Verzonden: zaterdag 25 februari 2023 13:19 
Aan: > 
CC:  
Onderwerp: ruiterpaden Noordbargerbos 
  
Geachte heer  
  
Wij vernemen vanuit veel onze leden dat bijna alle ruiterpaden in het Noordbargerbos zijn afgezet 
met verbodsborden voor paarden/ aangepast in mountainbikeroutes. 
Deze paden waren altijd bestemd voor ruiters. Kunt u mij aangeven hoe de besluitvorming heeft 
plaatsgevonden om deze paden om te bouwen tot mountainbikeroutes? 
Dit is het enige bos in de nabijheid van onze manege de Eekwal waar paard gereden mag worden 
en tot kort deden onze leden dat met veel plezier omdat ze niet alleen de brede recht toe recht 
aan paden ter beschikking hadden. 
Kunt u aangeven of dit besluit nog omgekeerd kan worden ik hoor veel onrust / boze ruiters? Nu 
zijn er bijna geen paden voor ruiters meer over!! 
  
Wat verder vreemd is is dat de borden elkaar vaak ook tegenspreken en er voor veel in de 
tegenrichting juist nog wel een hoefijzerbordje staat of er achter het mountainbike bordje nog een 



hoefijzerbord staat. Wat mag wel/ wat mag niet? Dit werkt gevaarlijke situaties en onbegrip tussen 
de verschillende groepen. 
  
Alvast bedankt voor uw reactie! 
  
Met vriendelijke groet, 

 
 

  
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  
 




